
FAU 3. mai 3022, referat 

Deltakere: 

Norunn Svenning-Gulltvedt 1A 

Marte Brandt   1B (vara) 

Mari Støen   1C 

Jens Chr. Stavenes  2A 

Silje Tobiassen   2B 

Øyvind Stølen   2C 

Cathrine Skjærgård  3A 

Erik Mikalsen   3B 

Marte Brandt   3C 

Yngvar Andersen  4A 

Heidi Røsk   4B 

Linda Granlund   4C 

Kjetil Håbjørg   5A 

Thomas Tønnesen  5B 

Morten Langholen  5C 

Linda Grandlund  6A 

Kim Thorvaldsen  6B 

Silje Ellis   6C 

Lars-Einar Petterson  7A 

Anders Wedersvang-Resell 7B 

Johanna Hol Fosse  7C 

 

1: Velkommen og valg av referent 

Morten 5C valgt til referent 

 

2: Informasjon fra skolen v/Anne Selinger 

Praktisk informasjon om 17. mai: 

 

Ukraina:  

Barna skal innom språksenter før de kommer til Berg skole. Kommer derfor ikke denne uken. Kun de 

som blir bosatt i bydelen som kommer til Berg skole. 1. og 2. klassinger skal rett i klasse – 3.-7. trinn 

kommer til mottaksklasser. Oppdatering: kommer ingen elever til skolen. 

 

3: Godkjenne referat og agenda 

OK. Ingen merknader eller kommentarer. 

 

4: Informasjon fra 17. mai-komiteen v/Thomas Tønnesen:  

Arbeid fordelt mellom de tre 5. klassene. Møte avholdt før påske. Sjekket utstyr på skolen. 4. klasse 

stiller med kaker. Varighet 17. mai: klokka 14:30-16:30. Ta kontakt dersom dere har premier. Bruker 

erfaringsreferat fra 2019 som utgangspunkt for planleggingen. Komiteen har tilstrekkelig med 

ressurser. Til 4. klasse: husk å merke kakefat med navn og evt. glutenfritt. 

5: Informasjon/saker til diskusjon fra undergrupper 

5a: SUSNA: Ikke noe nytt 

5b: Trafikk: Ikke noe nytt. Ta kontakt dersom dere ser noe. 



5c: Trivsel digital: Gruppen jobber med nettvett og kommunikasjon, digital læringsplan, digital 

dømmekraft og hvordan gjør kloke valg på nett. Politiet kan være en bidragsyter. Kjersti Ovren – 

mobbeombud, ønskes invitert, og til å si noe om hvordan man snakker om og med hverandre. 

Arrangement til høsten? Onsdager er ledig i gymsalen 

5d: Berg skoles venner: BSV er endelig ferdig registrert i Brønnøysund. Finansieringen av 17. mai- 

arrangement er nå løst. Tips gjerne ekstra til BSV under 17. mai-arrangementet.  

5e: Ungdomsskole: ikke noe nytt, men FAU bør opprette ny arbeidsgruppe til høsten for å sørge for 

informasjon knyttet til ny skole på Voldsløkka. 

5f: Driftsstyret: Ingen møter siden siste FAU-møte. 

6: Eventuelt 

6a: Spising: OK med tid og ro til spising i skoletiden, men en utfordring med spisetiden i AKS. Linda 

har tatt opp saken med AKS. Foreldre og AKS vil i samarbeid tilrettelegge for at barna får tilstrekkelig 

spisetid (30 min).  

 

6b: Status på skateboardrampe, etter spørsmål fra foreldre: Finanseringen skjedde delvis gjennom 

bidrag fra foreldre, Berg skoles venner (uavhengig av Berg skole), bydelen og to ulike stiftelser. 

Presiseres at rampen er omsøkt og finansiert etter gjeldende regler, og at Bymiljøetaten er ansvarlig 

for rampen. Området er regulert som sportsplass. Skolen har ikke noen rolle i arbeidet, men mange 

barn og unge har gledet seg til rampen skal åpne. Status; rampen er ferdigstilt, men offisiell åpning er 

utsatt på grunn av inngjerdingen fra entreprenøren. Bymiljøetaten har imidlertid godkjent at 

gjerdene kan fjernes og at rampen kan benyttes. Presiserer at dette ikke er et arbeid FAU har vært 

direkte involvert i. 

 

6c: Gressbanen; er ikke skolens ansvar, men Bymiljøetaten leide inn entreprenør som skulle planere 

og fikse banen i høst. Arbeidet ble utsatt av entreprenør, og arbeidet er fortsatt ikke fullført. Dette til 

frustrasjon for fotballspillere i de yngste klassene- Bymiljøetaten følger opp entreprenør. Status per 

3. juni: arbeidet er fortsatt ikke fullført og alt henger på entreprenøren, Braathens 

landskapsentreprenør.  

 


